
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-10-18, § 13 

 

 Tid Torsdagen den 18 oktober 2012 kl 16.00 – 16.25 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 18 oktober 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Therez Randquist (M)   

Daniel Forslund (FP)   

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för vakans (M) 

Therese Carlborg (M) för Karl Malmqvist (C) 

 

Ersättare:     

Eva Ångström (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Elin Olsson (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnad förvaltningschef Gunnar Jensen, Eva Olofsson, Jenni Almgren, Marita 

Anheim, Ann-Charlotte Bergqvist, Mattias Eriksson, Mårten Frumerie, Anna-Greta 

Holmbom Björkman, och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

  

 

 



  

 § 13 

Motion (2012:35) om användning av Riddersviksparken och den 

mark som står till ingen nytt efter nedläggningen av plantskolan i 

Hässelby Villastad. Svar på remiss 
Dnr E2012-510-01524 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Kommunstyrelsens remiss av motion (2012:35) av Kaj Nordquist (S) och Tomas 

 Rudin (S) besvaras med exploateringskontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 27 september 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1)  Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP) och Ann-

 Margarethe Livh (V) föreslår (se beslutet).  

 

2) Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) föreslår att nämnden 

 beslutar enligt följande: 

 

 Att delvis bifalla kontorets förslag till beslut samt 

 Att uttala att motionen ska bifallas. 

 

3) Åke Askensten m.fl. (MP) föreslår att nämnden  beslutar enligt följande: 

 

 Exploateringsnämnden beslutar att avge följande remissvar: 

  

 Det är viktigt att bevara området som ett friluftsområde. Motionen innehåller 

 flera bra förslag om vad området skulle kunna användas till. Det finns en aktiv 

 förening –Kyrkhamnsföreningen - som har föreslagit ett slags Wadköping eller 

 ett mindre Skansen. Det ligger i linje med motionen. Det viktiga är att området 

 säkerställs för frilufts- och rekreationsändamål. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt förslag från Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), 

och Ann-Margarethe Livh (V). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

Åke Askensten m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) och Daniel 



  

Forslund (FP) enligt följande: 

 

 Riddersvik, Kyrkhamn och Lövsta är tre näraliggande men inte helt 

 sammanhängande områden. Dessa bör därför inte, som motionärerna föreslår, 

 klumpas ihop i en stor plan. Trafikfrågan gör att de behöver samordnas men 

 områdena har olika karaktär och bör därför planeras utifrån sina egna 

 förutsättningar, något som exploateringsnämnden också har för avsikt att göra.  

 

 En del av arbetet är den utredning om den framtida användningen av 

 Riddersviks gamla planskola som nu pågår. Där aviserar kontoret i sitt svar på 

 motionen att de avser återkomma med inriktningsbeslut och markanvisning 

 innan året är slut. Något som vi ser positivt på.  

 

 Arbetet med att hitta en alternativ lokalisering för Fortums verksamhet i Lövsta 

 pågår också för fullt. När den väl faller på plats så öppnas stora möjligheter till 

 exploatering i en attraktiv miljö. När det gäller Kyrkhamn har 

 Kommunfullmäktige beslutat att det ska bli naturreservat, något som vi 

 välkomnar och gärna ser ett inriktningsbeslut kring snart. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


